	國立中興大學學生兵役辦理須知
National Chung Hsing University Student Military Service Instructions

	類別
category
	役男出境
Male service out of the country

	辦理對象
Target
	本校在學役男出境期間超過四個月者
Those who have been on active duty for more than four months at the school
	本校在學役男出境期間在四個月內者
Those who have been on the school for more than four months during the period of departure of the male student service

	辦理時間
Processing time
	申請人出國前一個月
One month before the applicant's departure from the country
	申請人出國前一個月
One month before the applicant's departure from the country

	辦理流程
Procedure
	1.將所需檢附資料之電子檔傳送至兵役承辦人信箱。
路徑：中興大學首頁→行政單位→學務處→學安室→人員職掌
2.兵役承辦人依檢附之資料函文該戶籍地縣(市)政府。
3.該戶籍地縣(市)政府核准後發函通知申請人逕至役政司網站之「役男出境核准通知單查詢及列印系統」，列印通知單併同護照出境即可。
1. Send the electronic documents with the required documents to the Selective Service Contractor's mailbox.
Path: The home page of Chung Hsing University → administrative units→ the Office of Student Affairs→ the Office of Student Security→ and the staff of the office 2. The military service undertaker shall follow the information and correspondence attached to the inspection, and the county (city) government of the place of household registration. 3. After approval by the county (city) government of the place of household registration, a letter will be sent to notify the applicant to go to the "Inquiry and Printing System for Exit Approval Notices for Male Servicemen" on the website of the Ministry of Civil Service, and the notice can be printed and exported with the passport.
	申請期限最早出國前一個月，最晚出國前三天，一律透過役政司「役男短期出國線上申請系統」
The application deadline is one month before departure at the earliest and three days before departure at the latest, through the "Online Application System for Short-term Overseas Departure for Serving Men for Serving Men in Service"


	檢附資料
Attached information

	1.「國立中興大學具有役男身份因奉派或推薦出國學生名冊  (ODF) 」-電子檔
＊填寫表格注意事項：(1)出國日期之填寫須以對方學校學期開始為主，至多提前一週前往。且填寫之日期必須與所購買之機票日期一致。（2）返國日期之填寫須以對方學校學期結束為主，至多延後一週返國。
2.入學許可證明-電子檔
3.護照基本資料頁影本電子檔
1. "National Chung Hsing University Register of Students Assigned or Recommended to Go Abroad (ODF)" - electronic file
*Notes for filling in the form: (1) The date of departure must be filled in at the beginning of the semester of the other school, and the date of departure must be at least one week in advance. The date must be the same as the date of the ticket purchased. (2) The date of return must be filled in at the end of the semester of the other school, and the return to China should be postponed by one week at most. 2. Proof of Enrollment Permit - Electronic Document 3. An electronic file with a photocopy of the basic information page of the passport
	無
not


	備註
Notes

	1.若上下學期前往同一學校交換之男同學，承辦人會先辦理上學期之出境申請；待接獲下學期之入學許可證明時，請儘快以e-mail方式提供承辦人續辦延長出境之申請。
2.若上下學期前往不同學校交換之男同學，承辦人會先辦理上學期之出境申請；待學期結束須先依時返國後，再提供上述所需檢附之資料續辦下學期新學校交換之出境申請。
1. If a male student goes to the same school for exchange in the next semester, the organizer will first apply for the exit of the previous semester; When you receive the admission permit for the next semester, please provide the contractor with the application for extension of departure by e-mail as soon as possible. 2. If male students go to different schools for exchange in the next semester, the organizer will first apply for the exit of the previous semester; At the end of the semester, you must return to Taiwan on time, and then provide the above required information to continue the exit application for the new school exchange in the next semester.
	 



